
Protokół Nr LVII/18 

z LVII sesji Rady Miasta Piły,

która odbyła się 28 sierpnia 2018 r. w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 15:35)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady LVII sesji  Rady Miasta Piły  otworzył  Rafał Zdzierela,  przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali jest  quorum - obecnych było 21 radnych (nieobecni byli

radni: Wiesława Sztaba i Jan Ficerman) - pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał

oraz powitał  przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do

protokołu.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły poprosił  o  wejście  na  scenę:  Mirosławę

Rutkowską-Krupkę,  wiceprzewodniczącą  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego,  Grzegorza

Marciniaka,  prezesa  Izby  Gospodarczej  Północnej  Wielkopolski  oraz  Zbigniewa  Ryczka,

współwłaściciela Grupy Asta.

Mirosława Rutkowska-Krupka, wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego

powiedziała,  że  Kapituła  nadająca  honorową  odznakę  “Za  zasługi  dla  województwa

wielkopolskiego”,  a  następnie  zarząd  województwa  wielkopolskiego,  na  wniosek  Izby

Gospodarczej  Północnej  Wielkopolski,  podjęli  decyzję  o  nadaniu  przedmiotowego  odznaczenia

Zbigniewowi  Ryczkowi,  współwłaścicielowi  Grupy  Asta.  Wiceprzewodnicząca  Sejmiku

powiedziała, że czuje się zaszczycona, że będzie mogła wręczyć panu Ryczkowi to wyróżnienie.

Grzegorz Marciniak, prezes Izby Gospodarczej Północnej Wielkopolski przedstawił sylwetkę

Zbigniewa Ryczka,  współwłaściciela  Grupy Asta  oraz  pogratulował  mu tego,  że  jego działania

zostały docenione w stolicy Wielkopolski.



Nastąpiło wręczenie Zbigniewowi Ryczkowi honorowej odznaki “Za zasługi dla województwa

wielkopolskiego”.

Zbigniew Ryczek, współwłaściciel Grupy Asta podziękował za wyróżnienie.

Paweł  Wiszniewski,  prezes  Towarzystwa  Pomocy  Chorym  im.  Sługi  Bożej  Stanisławy

Leszczyńskiej powiedział, że chciałby w imieniu Towarzystwa podziękować Prezydentowi Miasta

Piły  oraz  Radzie  Miasta  Piły  za  wspólne  tworzenie  pilskiego  hospicjum.  Prezes  Towarzystwa

powiedział,  że  chce  dziś  wręczyć  prezydentowi  Piotrowi  Głowskiemu  pierwszą  Statuetkę

Wdzięczności, która jest dedykowana osobom szczególnie zasłużonym.

Józefa  Wiśniewska,  wiceprezes  Towarzystwa Pomocy  Chorym im.  Sługi  Bożej  Stanisławy

Leszczyńskiej odczytała dedykację wypisaną na statuetce.

Piotr  Głowski,  prezydent  Miasta  Piły powiedział,  że  jest  wzruszony  i  zaskoczony  oraz

podziękował za wyróżnienie.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że zgodnie z pismem Prezydenta

Miasta Piły z 27 sierpnia br. prosi o usunięcie z porządku obrad punktu 7. - projektu uchwały Rady

Miasta Piły w sprawie określania formy i trybu przyznania pomocy dla repatriantów - druk nr 1036.

Przewodniczący  wyjaśnił,  że  powodem  jest  rezygnacja  dotychczasowego  zainteresowanego

z dalszej procedury repatriacji. Przewodniczący powiedział też, że 27 sierpnia br. radni otrzymali

drogą  elektroniczną  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany

uchwały budżetowej na 2018 rok - druk nr 1042.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  prośba  o  przesunięcie  punktu  dotyczącego  zmian

w budżecie  na rok 2018 wynika z  tego,  że przyszła  decyzja Wojewody w sprawie możliwości

przesunięcia środków na wypłatę kwoty 300 zł w ramach programu “Dobry Start”, a chcielibyśmy

móc jak najszybciej wdrożyć procedurę wypłacania pieniędzy.

Przewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela zarządził głosowanie ws. przesunięcia 9. punktu proponowanego

porządku obrad do punktu 2.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 17 głosami “za”.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zarządził głosowanie ws. usunięcia 7. punktu z proponowanego

porządku obrad.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami “za”.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok -

druk nr 1035. Autopoprawka - druk nr 1042.

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

LIV a LVII sesją Rady Miasta Piły - druk nr 1021.

4. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 1020.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania -

druk nr 1038.

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr LI/662/18 Rady Miasta

Piły z dnia 27 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piła na okręgi wyborcze, ustalenia

ich granic i  numerów oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym - druk nr

1039.

7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr LII/664/18 Rady Miasta

Piły z dnia 24 kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piła na stałe obwody głosowania,
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ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych komisji  wyborczych -  druk nr

1040.

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określania formy i trybu przyznania pomocy

dla repatriantów - druk nr 1037.

9. Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej Uchwałę Nr XXXI/464/17 Rady Miasta Piły

z dnia 28 lutego 2017 r. w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach

pomocy zdrowotnej nauczycielom przedszkoli i szkół prowadzonych przez Gminę Piła oraz

warunków i sposobu ich przyznawania - druk nr 1019.

10.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zwolnienia  od  obowiązku  realizacji

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  2  im.

Olimpijczyków Polskich w Pile - druk nr 1023.

11.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zwolnienia  od  obowiązku  realizacji

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  11  im.

Królowej Jadwigi w Pile - druk nr 1024.

12.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie skrzyżowania ulic: Okólnej,

Bydgoskiej i Kusocińskiego - druk nr 1025.

13.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Dobrej i al. Wyzwolenia - druk nr 1026.

14.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości

oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu - druk nr 1027.

15.Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

i  wydzierżawienie  nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu

zawarcia umów - druk nr 1028.

16.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów najmu i dzierżawy - druk nr 1029.

17.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - druk nr 1030.

18.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej - druk nr 1031.
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19.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz najemcy pierwszeństwa

w nabyciu budynku użytkowego (garażu) położonego przy ul. Krzywej w Pile - druk nr

1032.

20.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy skwerowi - druk nr 1033.

21.Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie uznania  terenu za  park gminny i  nadania

nazwy - druk nr 1034.

22.Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze

Wojewody Wielkopolskiego - druk nr 1041.

23.Informacja w sprawie interpelacji i zapytań - druk nr 1022.

24.Wolne głosy, wnioski i informacje.

25.Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Pawła Jarczaka, wiceprzewodniczącego Rady Miasta

Piły o odczytanie informacji w sprawie protokołów z LIV, LV i LVI sesji Rady Miasta Piły.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły odczytał informację w sprawie protokołu

z LIV sesji Rady Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z LIV sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły odczytał informację w sprawie protokołu

z LV sesji Rady Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z LV sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 21 głosami „za”.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły odczytał informację w sprawie protokołu

z LVI sesji Rady Miasta Piły i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z LVI sesji bez odczytania.
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Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 21 głosami „za”.

Ad 2.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2018  rok.

Autopoprawka.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że medialne doniesienia na temat programu “Dobry Start”

pojawiły  się  w maju  lub  czerwcu,  a.  od 1  lipca  mieszkańcy mogli  składać  wnioski  o  wypłatę

świadczenia.  Prezydent  powiedział,  że  chce  poinformować  mieszkańców,  że  oczekiwanie  na

wypłatę  świadczenia  nie  wynikało  z  opieszałości  tylko  z  faktu,  że  czekaliśmy  na  dokument

przekazujący nam te środki z budżetu centralnego.

Projekt  uchwały  wraz  z  przesłaną  radnym  autopoprawką  przedstawiła  Ewelina  Ślugajska,

skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik zgłosiła  autopoprawkę  ustną.  Otrzymaliśmy  zawiadomienie  od  Wojewody

Wielkopolskiego dotyczące zwiększenia środków, a jest to związane z realizacją zadań zleconych,

w ramach realizacji zadań wynikających z ustawy prawo o aktach stanu cywilnego i jest to kwota

201 386 zł.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 21 głosami “za”  - uchwała nr LVII/720/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 3.
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Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  LIV

a LVII sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 4.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że jakiś czas temu zadeklarowane zostało, że Gmina przejmie

schronisko  dla  zwierząt  i  zapytał,  na  jakim  etapie  jest  ten  proces.  Radny  Dahlke  zapytał  też

o  sprawę  powierzenia  pełniącego  obowiązki  dyrektora  Muzeum  Stanisława  Staszica  w  Pile

dotychczasowemu dyrektorowi - Józefowi Olejniczakowi, który nie przyjął tej propozycji. Radny

powiedział, że ta sprawa odbiła się szerokim echem w mediach społecznościowych, pojawiły się

negatywne opinie oraz protesty i poprosił Prezydenta o to, by odniósł się do tego tematu.

Radny Jacek Bogusławski poprosił Prezydenta o przybliżenie obecnej sytuacji klubu żużlowego

w Pile.

Radna Wioletta Stalęga zapytała o plany budowy masztu telefonii komórkowej na terenie Piły.

Radny Lucjan Szutkowski zapytał o 136. punkt sprawozdania.

Prezydent Piotr Głowski, odpowiadając na pytania radnych powiedział m.in., że:

• odnosząc  się  do  pytania  radnego  Szutkowskiego,  Prezydent  powiedział,  że  certyfikacja

lotniska przebiega zgodnie z planem. Mamy w tej chwili osobę, która zawodowo zajmuje się

przygotowaniem  dokumentacji,  wszystkich  materiałów,  które  są  potrzebne  do  złożenia.

Włączyły się też inne wydziały Urzędu po to, by jak najszybciej doprowadzić ten proces do

końca.

• odnosząc się do pytania radnej Stalęgi, Prezydent powiedział, że rozmowy na temat masztu

były prowadzone zarówno z inwestorem jak i z właścicielami nieruchomości położonych
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wokół  planowanej  inwestycji,  ale  też  z  właścicielami  nieruchomości,  które  potencjalnie

można wykorzystać, a są położone dalej od zabudowanych terenów. Wybraliśmy wstępnie

takie miejsce, które powinno zadowolić mieszkańców i inwestora.

• odnosząc się do pytania radnego Dahlke w sprawie schroniska, Prezydent powiedział, że po

wizytach  w  różnych  schroniskach  widać,  że  nie  wszystkie  fundacje  sobie  radzą,  więc

skłaniamy się do koncepcji  zakładającej bezpośrednie prowadzenie przez nas schroniska.

W  tej  chwili  jesteśmy  na  etapie  obejmującym  kończenie  wyceny  i  w  tym  tygodniu

powinniśmy  znać  kwotę  ustaloną  przez  rzeczoznawcę.  Przekażemy  tę  informację

właścicielowi. Jesteśmy zdeterminowani - podkreślił prezydent Głowski - i nie ma odwrotu

od przejęcia schroniska.

• odnośnie  do  pytania  radnego  Dahlke  w  sprawie  dyrektora  Olejniczaka,  Prezydent

powiedział, że zaproponowaliśmy dyrektorowi Olejniczakowi objęcie tego stanowiska i pan

Dyrektor odmówił nie przedstawiając uzasadnienia. Być może jego decyzja była związana

również z tym, że od dłuższego czasu sygnalizowaliśmy niezadowolenie z prowadzenia tej

jednostki.  Na  jednym  z  ostatnich  Spotkań  Staszicowskich  liczba  osób  pewnie  nie

przekraczała  liczby  palców u  obu rąk,  a  zupełnie  nie  o  to  nam chodzi.  Kilka  lat  temu

mówiliśmy  czego  oczekujemy  i  niewiele  z  tych  naszych  oczekiwań  zostało  spełnione.

Przyjęliśmy, w związku z powyższym, rezygnację i rozpoczęliśmy rozmowy z Marszałkiem

województwa wielkopolskiego, by zacieśnić jak najbardziej współpracę pomiędzy dwoma

podmiotami: Muzeum Okręgowym im. Stanisława Staszica w Pile i  Muzeum Stanisława

Staszica  w  Pile.  Być może  -  dodał  prezydent  Głowski  -  uda  się  nam doprowadzić,  po

redukcji kosztów osobowych, do zwiększenia środków na działalność statutową. Prezydent

powiedział, że jest w tej sprawie dobra wola Urzędu Marszałkowskiego.

• odnosząc się do pytania radnego Bogusławskiego, Prezydent powiedział, że po ujawnieniu

nieprawidłowości okazuje się, że w kasie klubu żużlowego brakuje, by popłacić wszystkie

rachunki, jak szacujemy wspólnie z nowym zarządem klubu, 1 200 tys. zł.  Sytuacja jest

wyjątkowo trudna - dodał prezydent Głowski - mamy do czynienia z wieloma podmiotami,

które są wierzycielami i dzisiaj przeprowadzenie całego postępowania będzie bardzo trudne.

Kolejnym  trudnym  etapem  będzie  uzyskanie  licencji.  Będziemy  chcieli  zaprosić

przedstawicieli głównej komisji z Warszawy i porozmawiać z nimi, aby przekonać ich, że do
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lata przyszłego roku doprowadzimy do rozliczenia zaległych kwestii i że, być może, uda się

nam wyprowadzić klub na prostą.

Radny  Paweł  Dahlke zapytał,  czy  w  ramach  inwestycji  drogowych  są  planowane  zadania

dotyczące  tworzenia  ścieżek  rowerowych  w  ramach  planowanych  remontów  dróg.  Radny

powiedział też, że w związku z uruchomieniem programu dotyczącego Karty Seniora, dobrze by

było, aby MZK także przygotował odpowiednie zniżki dla seniorów. Odnosząc się do wypowiedzi

Prezydenta w sprawie Muzeum Stanisława Staszica w Pile, radny Dahlke powiedział, że ma obawy

w kontekście kierunku, o którym mówił Prezydent - chodzi o zacieśnienie współpracy pomiędzy

Muzeum Stanisława Staszica w Pile i Muzeum Okręgowym im. Stanisława Staszica w Pile. Radny

powiedział, że dzisiaj - jak powiedział Prezydent - Marszałek jest przychylny, ale nie wiemy kto

będzie Marszałkiem w przyszłości. Radny Dahlke wyjaśnił,  że nie możemy stracić kontroli nad

należącym do nas Muzeum Stanisława Staszica w Pile.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, odnosząc się do kwestii muzeum, że historia pokazuje, że

jeśli  Marszałek  przejął  szpital  czy  kulturę,  to  przejęte  obiekty  dostają  wielokrotnie  większe

pieniądze niż my jesteśmy w stanie przekazać samodzielnie. Prezydent podkreślił, że ważne jest to,

że  wszystko  regulują  umowy.  Odnosząc  się  do  kwestii  remontu  dróg  i  związanej  z  tym

infrastruktury obejmującej ścieżki rowerowe, prezydent Głowski powiedział, że mamy ograniczony

wpływ  na  decyzje  podejmowane  przez  Generalną  Dyrekcję  Dróg  Krajowych  i  Autostrad.

Gdybyśmy byli miastem na prawach powiatu - dodał Prezydent - to te wszystkie zadania by były

u nas, ale u nas by były też dodatkowe pieniądze.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział,  że kluczowe wydają się w tej chwili trzy kwestie:

przejęcie przez nas schroniska,  unormowanie sytuacji  w klubie żużlowym i temat sportu dzieci

i młodzieży - w tym temat czwartków lekkoatletycznych . Radny dodał, że to będą ważne kwestie,

którymi zająć się będzie musiała kolejna Rada.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  także  piłka  nożna  pozwala  nam,  po  ostatniej

wygranej 6:0, mieć nadzieję na coraz większą liczbę kibiców.
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Radny Marek Toboła powiedział,  że  za  tydzień będziemy już po inauguracji  roku szkolnego.

Wiele samorządów ma problemy z długością czasu nauki w szkołach - powiedział radny Toboła

- i zapytał jak wygląda sytuacja w Pile.

Radny Paweł Dahlke powiedział, odnosząc się do wypowiedzi Prezydenta w sprawie muzeum, że

zgadza  się  ze  wszystkim,  ale  przyszłości  jest  wielką  niewiadomą.  Trzeba  pamiętać,  że

Województwo od lat dysponuje ogromnymi środkami europejskimi, a biorąc pod uwagę obecną

sytuację geopolityczną nie mamy pewności, że będzie tak nadal w przyszłości.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że to od nas zależy nasza przyszłość.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że zaprasza wszystkich 14 i 15 września na Festiwal Teatrów

Światła.

Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu powiedział, odnosząc się

do pytania radnego Toboły,  że problem czasu pracy w szkołach będzie dotyczył  naszych szkół

jeszcze jakiś czas. Przede wszystkim problem dotyczy i będzie dotyczył szkoły podstawowej nr 12,

która powstała jako szkoła na 6 poziomów, a za chwilę będzie 8 poziomów i w tej szkole nauka

będzie się odbywać do godziny 17.00 czy 17.10.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że pieniądze w ramach programu “Dobry Start” są już na

kontach osób, które złożyły wniosek.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Prowadzenie obrad przejmuje Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły.

Ad 5.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania

przedstawił Roman Szarzyński, sekretarz Gminy Piła.
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Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 14 głosami “za” -  uchwała nr LVII/721/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie zmiany uchwały Nr LI/662/18 Rady Miasta  Piły

z dnia 27 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piła na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic

i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  okręgu  wyborczym  przedstawił  Roman

Szarzyński, sekretarz Gminy Piła.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/722/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały Nr LII/664/18 Rady Miasta Piły

z dnia 24 kwietnia 2018 r. w sprawie podziału Gminy Piła na stałe obwody głosowania, ustalenia

ich  numerów,  granic  oraz  siedzib  obwodowych  komisji  wyborczych  przedstawił  Roman

Szarzyński, sekretarz Gminy Piła.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/723/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie określania  formy i  trybu przyznania pomocy dla

repatriantów zreferował Bartosz Mirowski, kierownik Biura Prezydenta Miasta Piły.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Teresa Kasior zapytał o źródła, z jakich pozyskano środki na pomoc dla repatriantów.

Kierownik Mirowski powiedział, że Miasto nie będzie przekazywało środków własnych, pieniądze

pozyskamy z dotacji od Wojewody.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/724/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej Uchwałę Nr XXXI/464/17 Rady Miasta Piły z dnia

28 lutego 2017 r.  w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy

zdrowotnej  nauczycielom przedszkoli  i  szkół  prowadzonych  przez  Gminę  Piła  oraz  warunków

i  sposobu  ich  przyznawania  przedstawił  Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,

Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/725/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 10.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego

obowiązkowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków Polskich

w Pile przedstawił Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/726/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego

obowiązkowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 11 im. Królowej Jadwigi w Pile

przedstawił Sebastian Dzikowski, dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/727/18

stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 12.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie skrzyżowania ulic: Okólnej, Bydgoskiej

i Kusocińskiego przedstawiła Iwona Wojtecka, dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Dyrektor Wojtecka zgłosiła autopoprawkę. Zmieniła się ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu

przestrzennym i w związku z tym w podstawie prawnej, przy publikatorze - Dzienniku - oprócz

pozycji 1566 ma być zmiana z 2018 roku - poz. 1496.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/728/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Dobrej i al. Wyzwolenia przedstawiła  Iwona Wojtecka,

dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Dyrektor Wojtecka zgłosiła autopoprawkę. Zmieniła się ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu

przestrzennym i w związku z tym w podstawie prawnej, przy publikatorze - Dzienniku - oprócz

pozycji 1566 ma być zmiana z 2018 roku - poz. 1496. Zmiana dotyczy treści samej uchwały i trzech

załączników.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. załącznika nr 4:
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Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 14 głosami “za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 14 głosami “za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik 14 głosami “za”, przy 1 głosie “przeciw”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/729/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 14.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości oraz

odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  omówiła  Grażyna

Wierzbicka, dyrektor Miejskiego Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Pile.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/730/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 15.
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Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie i  wydzierżawienie

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów przedstawiła

Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/731/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 16.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego  trybu  zawarcia  umów  najmu  i  dzierżawy  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/732/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 17.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.
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Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że działka była przedmiotem wieloletniego sporu i zapytał,

jak sprawa została rozwiązana.

Dyrektor  Grzegrzółka odpowiedziała,  że  doszło  do  porozumienia  dwóch  wspólnot

mieszkaniowych: ul. Śródmiejska 1, 3 i pl. Zwycięstwa 14, 15, 16, a oprócz tego w porozumieniu

uczestniczy  właściciel  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Kilińskiego  2a  i  częściowo  budynek

wchodzi na posesję przy ul. Spacerowej 14a. Na zgodny wniosek wymienionych podmiotów został

przygotowany przedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/733/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 18.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa

w nabyciu  lokalu  użytkowego wraz  z  udziałem w nieruchomości  wspólnej  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/734/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 19.
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Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa

w nabyciu budynku użytkowego (garażu) położonego przy ul. Krzywej w Pile przedstawiła Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/735/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 20.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  skwerowi  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Dyrektor Grzegrzółka zgłosiła autopoprawkę. W § 1 jest zapis: “w rejonie ulic: Bydgoskiej i Alei

Powstańców  Wielkopolskich”,  a  powinno  być:  “w  rejonie  ul.  Bydgoskiej  i  Alei  Powstańców

Wielkopolskich”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 16 głosami “za” -  uchwała nr LVII/736/18

stanowi załącznik do protokołu.

Pan  Wojciech  Kicman,  członek  zarządu  pilskiego  koła  Towarzystwa  Pamięci  Powstania

Wielkopolskiego 1918-1919 podziękował Radzie za podjęcie przedmiotowej uchwały. Pan Kicman

poprosił,  aby przed zawieszeniem pamiątkowej tablicy zastąpić  asfaltowe ciągi  piesze płytkami

chodnikowymi.
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Ad 21.

Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie uznania terenu za park gminny i  nadania nazwy

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Dyrektor  Grzegrzółka powiedziała,  że  zgłasza  trzy  autopoprawki.  Radni  dostali  w  wersji

papierowej  poprawiony  projekt  dokumentu.  Dyrektor  wyjaśniła,  czego  dotyczą  autopoprawki.

W miejscu, gdzie jest mowa o Tekli Budnowskiej, Dyrektor prosi o dodanie drugiego imienia -

Anna. Zmienił się też tekst jednolity ustawy o ochronie przyrody - prawidłowy zapis znajduje się

w przekazanej  radnym wersji  papierowej.  Trzecia  autopoprawka dotyczy tego,  że na zgłoszoną

drogą mailową sugestię jednej z osób fizycznych wprowadziliśmy zmianę do uzasadnienia - została

przywołana charakterystyka Tekli Anny Budnowskiej zawarta na stronie internetowej Towarzystwa

Miłośników Miasta Piły.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

Komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie pozytywnie - 15 głosami “za” -  uchwała nr LVII/737/18

stanowi załącznik do protokołu.

Ad 22.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wniesienia skargi na zarządzenie zastępcze Wojewody

Wielkopolskiego  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.

Marek Andruszkiewicz, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że

Komisja omówiła ten projekt uchwały, ale nie głosowała w tej sprawie.
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Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że wszyscy czujemy się obywatelami miasta, które ponad

100 lat było poza Polską. W 1945 roku do Piły przyjechali ludzie ze wszystkich stron kraju, by

odbudowywać  to  miasto,  wśród  nich  byli  żołnierze.  To  właśnie  żołnierze  byli  w  Pile  jedną

z głównych sił miastotwórczych, a w tym również żołnierze 9. Zaodrzańskiego Pułku Piechoty.

Kiedy przed kilku laty podejmowaliśmy uchwałę o nadaniu rondu imienia 9. Zaodrzańskiego Pułku

Piechoty,  czyniliśmy  to  z  pełną  świadomością.  Radny  Szutkowski  powiedział,  że  stanowisko

Wojewody w tej sprawie jest jednym z ogniw dzielenia naszego społeczeństwa i dodał, że politycy

wykorzystują  historię  do  doraźnych  celów  politycznych.  Radny  podkreślił,  że  popiera

przedmiotową skargę na zarządzenie zastępcze Wojewody Wielkopolskiego.

Radna Maria  Kubica powiedziała,  że  chciałaby zgłosić  błąd  redakcyjny.  Radna wyjaśniła,  że

w nazwie: “9 Zaodrzańskiego Pułku Piechoty” brakuje kropki po cyfrze “9”.

Dyrektor  Grzegrzółka wyjaśniła,  że  to  jest  tytuł  zarządzenia  zastępczego  Wojewody

Wielkopolskiego.  Taką  nazwę  wpisał  Wojewoda,  a  my  cytujemy  tę  nazwę  wprost.  Dyrektor

wyjaśniła, że w uchwale podjętej przez Radę Miasta Piły występuje kropka po cyfrze “9”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  14  głosami  “za”,  przy  1  głosie  “wstrzymującym się” -  uchwała  nr

LVII/738/18 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 23.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 24.

Wolne głosy, wnioski i informacje.
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Radny Zbigniew Pyziak powiedział,  że chce zwrócić uwagę na park przy ul. Ceglanej. Radny

powiedział,  że  składa  dziś  w  tej  sprawie  interpelację.  (skan  interpelacji  stanowi  załącznik  do

protokołu). Radny podziękował też za bardzo szybką reakcję na złożoną przez radnego w maju

interpelację  -  chodzi  o  ul.  Piłsudskiego i  barierki  ochronne.  (interpelacja  nr  111 -  BIP)  Radny

Pyziak  powiedział,  że  chciałby  zwrócić  uwagę  na  ul.  Motylewską  i  chodnik  przy  wiacie

przystankowej przy cmentarzu. Radny wyjaśnił, że od ponad roku nie może się doprosić o naprawę

tego  chodnika.  Radny  powiedział  też,  że  zajmujemy  się  w  Pile  wieloma  kwestiami,  dbamy

o zwierzęta, ale dobrze by było gdybyśmy pomyśleli też o seniorach, których mamy w mieście

wielu.  Radny wyjaśnił,  że  chodzi zwłaszcza o szczepienie przeciwko grypie,  a  są gminy, które

przeprowadzają takie szczepienia od kilku lat.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  został  zobowiązany  przez  mieszkańców  ul.

Żeromskiego do zabrania  głosu  w sprawie  drogi  dojazdowej  do  bloków znajdujących  się  przy

sklepie  “Tesco”.  (skan  złożonej  przez  radnego  interpelacji  w tej  sprawie  stanowi  załącznik  do

protokołu)

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział,  odnosząc się do wypowiedzi radnego Pyziaka,  że

kolejna Rada Miasta Piły będzie mogła pracować nad kwestią szczepień przeciwko pneumokokom,

meningokokom i tematem szczepienia seniorów przeciwko grypie. Radny powiedział, że te sprawy

były poruszane wielokrotnie na posiedzeniach Komisji Spraw Społecznych.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły powiedział,  że zgodnie z art.  24h ust.

4 ustawy z 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym na 2 miesiące przed upływem kadencji radni

powinni  złożyć  na  ręce  przewodniczącego  rady  dwa  egzemplarze  druku  oświadczenia

majątkowego.  Formularz  do  wypełnienia  otrzymali  radni  na  skrzynki  mailowe  9  sierpnia  br.

Przewodniczący Paweł Jarczak powiedział,  też,  że 26 lipca br.  do Biura Rady Miasta wpłynęło

pismo Komendy Wojewódzkiej  Policji  w Poznaniu -  Wydział  Inwestycji  i  Remontów z prośbą

o  zwolnienie  od  podatku  od  nieruchomości  w  2019  r.  nieruchomości  zajętych  na  cele

bezpieczeństwa i porządku publicznego. Przedmiotowe pismo otrzymali radni na skrzynki mailowe

26  lipca  2018  r.,  a  dokument  został  również  przekazany  do  Prezydenta  Miasta  Piły  Piotra

Głowskiego z prośbą o opinię prawną w tej sprawie. Przewodniczący Jarczak dodał, że 9 sierpnia
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br.  otrzymali  także  radni  na  skrzynki  mailowe  odpowiedź  Zastępcy  Prezydenta  Miasta  Piły

Krzysztofa Szewca z informacją o dotychczasowym sposobie wspierania pilskiej Policji.

Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w tej

sprawie.

Nie było zgłoszeń w tym temacie.

Ad 25.

Zamknięcie obrad.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Paweł  Jarczak,  wiceprzewodniczący  Rady

Miasta Piły zakończył obrady LVII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Paweł Jarczak
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